
11 March 2019 Circular Number: C1840 

Dear S1 Parents, 
S.1 Learning Without Walls 

 
Our Learning Without Walls will be held in April 2019 to create learning opportunities for students, to expand their 
horizons, and to enable them to develop multiple intelligences and gain precious experience through out-of-class 
learning. This activity is a crucial component of the school curriculum. Though outside normal school setting, 
attendance is compulsory and active participation is essential.  

The fee required is to be handed in to the class teacher. Should you wish to apply for extra subsidies, a “Life-Wide 
Learning Fund Application Form” is obtainable outside the General Office. 

Details are as follows:  

Activity Name 
Disney’s World of Physics 

(Secondary School) 
Teachers-in-

charge 
S.1 Class Teachers 

Date 12 / 04 /2019 (Friday) Transportation Public Transport 

Venue Hong Kong Disneyland Fee 
$350 (activity) - $130 (After-school 

Learning and Support Subsidy)  
= $220 

Meeting Time 9:30am Meeting Place MTR  Disneyland Resort Station  

Time of 
Dismissal 

5:30pm 
Place of 

Dismissal 
Hong Kong Disneyland 

Attire Tidy casual Others 
Please pay for your own lunch and 

transportation fee  

In case of activity cancellation due to worsened weather, the teachers-in-charge will dismiss students under safe 
circumstances.  Please keep this circular for future reference. 

Yours sincerely, 
 
 
 
Ng Miu Yee 
Principal 
Carmel Secondary School 
 

Reply Slip 回 條 
(to be submitted to the Class Teacher on 13 March) 

(請於3月13日交回班主任) 
 
To: Ms Ng, Principal    Date: 13 March 2019  
致：伍校長 日期：二零一九年三月十三日 
 
*Please put a tick ‘’ in an appropriate box ‘□’. 
請在適當的□上加上「」號 

 
I have received the circular (C1840) about the Learning Without Walls event, and will hand in the reply slip and 
fee to the class teacher. 
敬覆者：頃接  貴校來函(C1840)，得悉有關全方位學習日事宜，並將回條及費用交班主任。 
 
Also, my child * □ will / □ will not stay in the park after the event. 
另外，敝子弟        會   /       不會選擇額外留園。 
 

Class: ________         Class Number: ________  Student’s Name: _______________________________                
班別                            學號 學生姓名 
         
Parent’s Signature: _______________________    Emergency Contact No.：_______________________ 
家長簽署 緊急聯絡電話  



學校通告 C1840 號 
有關中一級全方位學習日事宜 

 
敬啟者：本校將於今年四月舉行全方位學習日，目的是為學生創造學習機會，拓展學習空間，讓

學生透過不同的學習情境，擴濶視野，發展多元智能，獲得在課堂上難以體會的經驗。活動日是

本學年課程的重要部分，雖然不在學校進行，但學生必須出席，並需積極參與學習活動。 
 
所需費用請  貴子弟交予班主任，如同學有需要申請額外資助，可往校務處索取「全方位學習基金

資助申請表」填寫。  
 
活動資料： 

活動名稱 
迪士尼物理世界 

(中學組別) 
領隊老師 中一級班主任 

日    期 12 / 04 / 2019 (星期五) 交通工具 公共交通工具 

地    點 香港迪士尼樂園 所需費用 $350 (活動費) -  
$130 (校本課後學習及支援計劃資助) 

= $220 

集合時間 上午 9:30 集合地點 港鐵廸士尼站出口 

解散時間 下午 5:30 解散地點 香港廸士尼樂園 

服    式 端莊便服 其    他 自備午膳費用及車資 

  
假若舉行活動當日天氣臨時變壞，以致活動需要取消，領隊老師將在安全情況下安排學生儘快返

回家中。請保留本通告以供他日參考。 

此  致 

各位中一級家長 
迦密中學校長 

                                                                       伍妙儀啟 
 
主曆二零一九年三月十一日 

 


